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PROCES - VERBAL 

Încheiat cu ocazia dezbaterilor şedinţei extraordinare a Consiliului Local al Municipiului 

Medgidia, din data de 18 august 2020, ora 17
00 

 

Consiliul Local al Municipiului Medgidia s-a întrunit astăzi, 18 august 2020, ȋn şedinţă 

extraordinară, fiind convocat în baza dispoziţiei primarului nr. 644/13.08.2020 , completată prin 

dispoziţia primarului nr. 678/18.08.2020.  

Şedinţa extraordinară are loc la sediul Casei de Cultură „I.N. Roman”, în sala de la parter, 

începând cu orele 17
.00 

şi este publică.  

La şedinţă, din numărul total de 17 consilieri locali, sunt prezenţi 15 consilieri. Lipsesc 

domnii consilieri Miron Aurel şi Chiriţă Liviu.  

Preşedinte de şedinţă este desemnată doamna consilier local Elena Florea. 

Participă: primarul, Valentin Vrabie şi domnişoara secretar general al Municipiului 

Medgidia, Geafar Nesrin. 

Sunt invitaţi: doamna Ceauşu Ionela- consilier R.C.L.M.P.A., doamna Popa Feza- 

consilier R.C.L.M.P.A. şi mass-media. 

 

Dna preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul ordinii de zi care se votează cu 15 

voturi „pentru”. 

 

Ordinea de zi cuprinde: 

 

I . PROIECTE  DE  HOTǍRÂRI privind : 

1.    Proiectul de hotarare nr. 114  privind constatarea încetării de drept, prin demisie, 

a mandatului de consilier local al domnului Rotaru Ion-Aurel şi declararea ca vacant 

a locului de consilier local al Partidului Social Democrat 

                                                                                  Initiator:Primar, Valentin Vrabie     

                                                       

2.  Proiectul de hotarare nr. 104 privind aprobarea proiectului Acordarea de sprijin 

financiar – FIV – “O nouă şansă”        

Initiator:Primar, Valentin Vrabie                                                                                

 

3. Proiectul de hotarare nr. 105 privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice – 

DALI pentru obiectivul de investiţie “Reabilitarea şi modernizarea Pieţei publice din 

municipiul Medgidia”   

                                                                                          Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

 

4. Proiectul de hotarare nr. 106 privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice – 

DALI pentru obiectivul de investiţie “Reabilitare, modernizare infrastructură rutieră 

– sate Valea Dacilor şi Remus Opreanu din municipiul Medgidia                                         

                                                                                          Initiator:Primar, Valentin Vrabie 
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5. Proiectul de hotarare nr. 107 privind aprobarea documentaţiei de primă înscriere a 

unui imobil construcţie şi teren, în sistemul integrat de cadastru şi carte funciară şi 

includerea în domeniul public al Municipiului Medgidia cu destinaţia sediu 

administrativ                                                                                      

                                                                                         Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

 

6. Proiectul de hotarare nr. 109 privind încheierea unor contracte de asistare, 

consiliere şi reprezentare juridică, pentru apărarea intereselor municipiului Medgidia 

şi ale autorităţii publice locale deliberative 

Initiator:Primar, Valentin Vrabie                                                                                                    

 

7. Proiectul de hotarare nr. 110 privind rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli 

al Clubului Sportiv Medgidia pentru anul 2020  

                                                                                          Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

 

8. Proiectul de hotarare nr. 111 privind aprobarea parteneriatului din cadrul 

proiectului “Creşterea performanţei in administraţia publică a municipiului Medgidia 

prin crearea şi implementarea de instrumente, mecanisme şi politici publice 

adecvate”, Cod apel: POCA/661/2/1/, CP13/2019 pentru regiunile mai puţin 

dezvoltate   

                                                                                         Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

 

9. Proiectul de hotarare nr. 112 privind aprobarea proiectului “Creşterea performanţei 

in administraţia publică a municipiului Medgidia prin crearea şi implementarea de 

instrumente, mecanisme şi politici publice adecvate”, şi aprobarea valorii eligibile a 

proiectului şi a contribuţiei proprii 

                                                                                          Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

 

10.   Proiectul de hotarare nr. 113  privind aprobare Plan Urbanistic Zonal- construire 

Bază sportivă tip I, municipiul Medgidia, judeţul Constanţa  

                                                                                      Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

 

11. Proiectul de hotarare nr. 115  privind completarea HCL nr. 82/30 iulie 2020 

privind darea în folosinţă gratuită a terenului aparţinând domeniului public şi privat 

al municipiului Medgidia, în vederea construirii şi punerii în funcţiune a Sistemului 

Regional de alimentare cu apă Constanţa (Reabilitare sursă Medgidia. Aducţiune 

Medgidia-Gospodăria de apă Constanţa Sud) din cadrul “Proiectului regional de 

dezvoltare a infrastructurii de apă şi apă uzată în aria de operare a SC RAJA SA 

Constanta în perioada 2014-2020”  

                                                                                         Initiator:Primar, Valentin Vrabie 
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12. Proiectul de hotarare nr. 116 privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi 

cheltuieli al Spitalului Municipal Medgidia pentru anul 2020 

                                                                                         Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

 

Se trece la proiectul de hotărâre nr. 114 de pe ordinea de zi privind constatarea încetării 

de drept, prin demisie, a mandatului de consilier local al domnului Rotaru Ion-Aurel şi declararea 

ca vacant a locului de consilier local al Partidului Social Democrat. 

Dna preşedinte de şedinţă Elena Florea: Aţi luat la cunoştinţă şi vi s-a transmis prin e-mail 

cererea dumnealui. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 114 de pe ordinea de zi care se votează cu 15 

voturi „pentru”. 

 

Se trece la proiectul de hotărâre nr. 104 de pe ordinea de zi privind aprobarea 

proiectului Acordarea de sprijin financiar – FIV – “O nouă şansă”. 

Soseşte la şedinţă şi domnul consilier Chiriţă Liviu, prezenţa în sală fiind de 16 consilieri 

locali. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 104 de pe ordinea de zi care se votează cu  16 

voturi “pentru”.  

 

Se trece la proiectul de hotărâre nr. 105 de pe ordinea de zi privind aprobarea 

documentaţiei tehnico-economice – DALI pentru obiectivul de investiţie “Reabilitarea şi 

modernizarea Pieţei publice din municipiul Medgidia”.   

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 105 de pe ordinea de zi care se votează cu  16 

voturi “pentru”.  

 

Se trece la proiectul de hotărâre nr. 106 de pe ordinea de zi privind aprobarea 

documentaţiei tehnico-economice – DALI pentru obiectivul de investiţie “Reabilitare, 

modernizare infrastructură rutieră – sate Valea Dacilor şi Remus Opreanu din municipiul 

Medgidia. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Dacă tot s-a iniţiat un proiect de hotărâre pentru infrastructura 

rutieră la Valea Dacilor, nu se corelează şi cu un posibil proiect de canalizare? Daca acum 

asfaltăm străzi şi următorul primar va accesa un fond de canalizare, ce facem? Că astea sunt 

etapizate. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Blochează proiectul ăsta şi face proiect de canalizare. Pentru 

informatia dumneavoastră, pentru cultura dumneavoastră, a unui consilier care ar trebui să ştie, 

Valea Dacilor nu are peste 2000 de locuitori aşa cum prevăd normele UE şi nu este eligibil la 

finanţare pe fonduri europene. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Cred că trebuie să ştiţi dumneavoastră mai multe lucruri. Aţi venit 

cu un proiect de reabilitare tramă stradală, reabilitare şi modernizare infrastructură rutieră după 4 

ani de mandat. E pur electoral. Eu vă întreb de ce nu faceţi şi canalizare. 
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Dl. primar Valentin Vrabie: Localităţile Valea Dacilor şi Remus Opreanu, pentru cultura 

dumneavoastră generală.... 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Cultura dumneavoastră din generală, a mea generală este că 

oamenii au nevoie şi de canalizare. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Bine, domnul intelectual, vă rog frumos să înţelegeţi că nu este 

eligibilă la finanţare o localitate mai mică de 2000 de locuitori. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Dar de ce trebuie să fie eligibilă la finanţare, dacă am putea să le 

facem cetăţenilor măcar strada principală. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Dar de ce, canalizarea e doar pe strada principală, nu este pe peste 

tot? 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Măcar atât. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Dar nu măcar atât, într-o localitate ori le dai tuturor cetăţenilor, ori 

la 2-3. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Eu nu am specificat nimic de eligibilitatea vreunui proiect. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Va spuneam următorul lucru: un proiect de canalizare, este un 

proiect, întocmeşti o documentaţie dacă se preconizează o sursă de finanţare, că nu faci un 

proiect, investeşti milioane, miliarde lei ca să faci doar un proiect. Trebuie să ai şi sursa de 

finanţare. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Cei sub 2000 de cetăţeni din Valea Dacilor, nu se califică din 

punctul dumneavoastră? 

Dl. primar Valentin Vrabie: Nicio localitate sub 2000 de locuitori. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Dar de ce trebuie să ne gândim eligibil la finanţare, poate există 

alte modalităţi, un împrumut bancar, fonduri proprii. 

Dl. consilier Chiriţă Liviu: Este problema celor de la RAJA, care ar trebui să găsească soluţii. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Sau un parteneriat. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Domnul consilier, se termină mandatul, aşa am gândit eu, la ora 

asta a venit şi momentul. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: După 4 ani, acum v-aţi gândit? 

Dl. primar Valentin Vrabie: După 4 ani. Dumneavoastră sunteţi în Consiliu de 12 ani, domnul 

Narcis, ce aţi făcut pentru Medgidia? 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Am avut nenumărate idei pe care dumneavoastră nu le-aţi băgat în 

seamă nici măcar o dată. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Aveaţi dreptul la iniţiativă. 

Dna preşedinte de şedinţă Elena Florea: Doamna Vlădescu, încă nu v-am dat cuvântul. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Mă deranjează stilul ăsta exagerat, de 20, de 30 de ani. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Dar de 2 mandate tot este. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Câte iniţiative de-ale mele pe care le-am prezentat personal măcar 

le-aţi considerat? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Daţi-mi şi mie cuvantul. 
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Dna preşedinte de şedinţă Elena Florea: Vă dau cuvântul în momentul în care tace domnul 

Narcis. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Staţi să vă dau şi eu un răspuns. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu aştepta răspunsuri. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Aţi propus aşa cu mare trombă, să spun aşa, că e urgent să se facă 

un iluminat special... 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Stiţi de câţi ani v-am spus lucrul ăsta? 

Dl. primar Valentin Vrabie: Lăsaţi-mă să termin. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Vă întreb, vă aduceţi aminte? 

Dl. primar Valentin Vrabie: Işi face campanie mincinoasă, nu mai crede lumea. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: In 2017 v-am spus de iluminatul public in zona trecerilor de 

pietoni. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Pot să termin sau vorbiţi singur? că nu vă mai răspund. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Haideţi să nu facem campanie. Pe mine nu mă interesează 

campania. Pe dumneavoastră vă interesează. 

Dna preşedinte de şedinţă Elena Florea: Dacă nu tace domnul Narcis, cum să vă dau cuvântul? 

Dl. primar Valentin Vrabie: Domnul Narcis-Ion, am verificat câte accidente au avut loc pe 

trecerea de pietoni în Medgidia într-un an de zile, au avut loc 4 accidente şi toate ziua, niciunul 

noaptea.  

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Dar iluminatul public în Medgidia? 

Dl. primar Valentin Vrabie: V-am dat doar un exemplu. Când propuneţi un proiect de hotărâre 

trebuie să fie fundamentat, nu aşa populist. 

Dna preşedinte de şedinţă Elena Florea: Aici avem în vedere proiectul de infrastructură Valea 

Dacilor. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Din momentul ăsta eu nu vă mai răspund. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Eu spuneam să corelaţi sub o formă proiectul de infrastructură la 

Valea Dacilor sau Remus, dar dacă dumneavoastră preferaţi să îi minţiţi pe cetăţeni cu un astfel 

de proiect la sfârşit de mandat, e treaba dumneavoastră, corelaţie cu infrastructură de canal, că 

apă potabilă este. Pur şi strict electoral. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Proiectele de asfaltare sunt deja depuse pentru finanţare la 

Compania Naţională de Investiţii şi noi sperăm în luna septembrie să obţinem finanţare. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Domnul primar, obţineţi finanţare şi la anul în septembrie sunt 

gata. 

Dna preşedinte de şedinţă Elena Florea: Ce vreţi? Opriţi-l pe domnul Narcis, ce să vă fac? 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Hai să vă dau un exemplu. Aţi ţinut centura Lafarge-ului, CRH-

ului, proiectul de centură, de astă iarnă. De ce l-aţi terminat abia acum? 

 

Dna preşedinte de şedinţă Elena Florea: Domnul Narcis, dau cuvântul doamnei Vlădescu, vă 

rog! 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Nu l-am terminat eu, doamnă. 
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Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Voiam să întreb sursa de finanţare de la proiectul respectiv. 

Ce sursă aveţi? 

Dl. primar Valentin Vrabie: V-am spus că de o lună de zile e depus proiectul cu cerere de 

finanţare... 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Dacă acum aprobăm DALI-ul, cum aţi propus? 

Dl. primar Valentin Vrabie: Dacă aţi şti forma de accesare de fonduri la CNI... 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Lăsaţi minciunile. Ce sursă aveţi? CNI? 

Dl. primar Valentin Vrabie: Sunteţi procurorii ăia care mă anchetează pe mine, procurorii 

voştri de la PSD? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Ce sursă aveţi? 

Dl. primar Valentin Vrabie: Compania Naţională de Investiţii. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Mulţumim. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Doamnă, staţi că nu sunteţi procuror că tot timpul aţi ameninţat 

aici in orasul ăsta. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: In faza DALI dumneavoastră spuneţi că aţi depus pentru 

finanţare? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Mulţumim frumos! 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Domnul primar, eu nu ştiu faza aia cu 2000. Dumneavoastră în 

faza DALI aţi depus la finanţare şi în septembrie gata? 

Dl. primar Valentin Vrabie: Dacă aţi cunoaşte modalităţile, ghidul de finanţare... 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Eu cred că îl cunosc mai bine ca dumneavoastră. In faza DALI 

dumneavoastră aţi depus la finanţare şi în septembrie e gata? 

Dl. primar Valentin Vrabie: Domnul, am spus aşa, sperăm în luna viitoare ca acest proiect să 

obţină finanţare de la Compania Naţională de Investiţii. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Cetăţenii din Valea Dacilor nu merită canal? 

Dl. primar Valentin Vrabie: Nu am zis eu că nu merită, nu există sursă de finanţare, domnul. 

Nu înţelegeţi româneşte, vreţi să vă vorbesc altă limbă? 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Si gaze? 

Dl. primar Valentin Vrabie: Suntem în procedura de licitaţie pentru proiect. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 106 de pe ordinea de zi care se votează cu 16 

voturi “pentru”. 

 

Se trece la proiectul de hotărâre nr. 107 de pe ordinea de zi privind aprobarea 

documentaţiei de primă înscriere a unui imobil construcţie şi teren, în sistemul integrat de 

cadastru şi carte funciară şi includerea în domeniul public al Municipiului Medgidia cu destinaţia 

sediu administrativ.                                                                                         

Dl. consilier Butnaru Marian: Stiu că acolo la numărul 34 funcţionează o fundaţie. Rămâne aşa 

fundaţie fără sediu? Nu despre asta este vorba? 

Dl. primar Valentin Vrabie: Fosta casă de pensii. 

Dna preşedinte de şedinţă Elena Florea: Fosta baie comunală. 
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Dl. consilier Butnaru Marian: Numărul 34 nu cred că este acolo. Numerele cu soţ sunt pe 

dreapta, numerele fără soţ sunt pe stânga. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Aşa este nomenclatorul stradal. 

Dl. consilier Butnaru Marian: Numărul 34 este mai sus, am zis eu că unde este fundaţia. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Sunt documentele cadastrale care stau la bază. 

Dra secretar general Nesrin Geafar: Numărul poştal se reglează prin nomenclator stradal după 

ce se face înscrierea în cartea funciară. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 107 de pe ordinea de zi care se votează cu  16 

voturi “pentru”. 

 

  Se trece la proiectul de hotărâre nr. 109 de pe ordinea de zi privind încheierea unor 

contracte de asistare, consiliere şi reprezentare juridică, pentru apărarea intereselor municipiului 

Medgidia şi ale autorităţii publice locale deliberative. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 109 de pe ordinea de zi care se votează cu  15  

voturi “pentru” şi 1 vot “abţinere” ( domnul consilier Ion Narcis-Ion). 

 

             Se trece la proiectul de hotărâre nr. 110 de pe ordinea de zi privind rectificării 

bugetului de venituri şi cheltuieli al Clubului Sportiv Medgidia pentru anul 2020. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: O să votez „pentru”, ştiu despre ce este vorba, dar ca şi la şedinţa 

precedentă la care a fost în discuţie bugetul Clubului Sportiv, spuneţi-mi şi mie dacă la punctul 

116, unde avem bugetul Spitalului, rectificare la bugetul Spitalului, acesta este trecut prin 

Consiliu de Administraţie? Este în subordinea Primăriei, ar fi putut să treacă bugetul măcar prin 

Consiliul Director al CSM-ului. Am văzut că în materialele trimise pe mail nu există aprobarea 

Consiliului director. La spital banuiesc că este. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Sunt forme de funcţionare diferite, domnul Narcis-Ion. Sunt forme 

de funcţionare ale instituţiilor total diferite. 

Dl. consilier Chiriţă Liviu: Trebuie să existe o aprobare a Comitetului Director pentru că este 

un organ intermediar sub noi. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Domnul primar, există un Regulament pe care cu toţii l-am 

aprobat cu toţii şi în care se specifică faptul că orice act, înainte de a fi  supus autorităţii 

Consiliului Local, trebuie trecut prin acel Consiliu Director. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Este o sumă de bani care a venit de la bugetul de stat şi trebuie să 

ajungă în salariile celor care sunt angajaţi. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Am şi spus că votez,  ştiu despre ce este vorba, dar în material nu 

am văzut acea aprobare, trecere prin Consiliu Director. La spital este? 

 Dna preşedinte de şedinţă Elena Florea: La spital este. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Spitalul are 2 surse de finanţare, e cu totul diferit, sunt instituţii cu 

atribuţii şi forme de funcţionare diferite. Clubul e în subordinea Consiliului Local. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Avem Regulament supus şi aprobat de Consiliu. 

Dl. primar Valentin Vrabie:  Forma de funcţionare este diferită.  

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Acolo e speţa relativ similară. 
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Dl. primar Valentin Vrabie: Am înţeles, dacă dumneavoastră aşa credeţi... 

 Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Deci nu avem aprobarea? Votez şi asta, dar subliniez încă o dată 

un aspect care nu este în regulă. 

Dl. consilier Chiriţă Liviu: Noi în calitate de acţionari unici, ar trebui să solicităm lucrul ăsta. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 110 de pe ordinea de zi care se votează cu 15  

voturi “pentru” şi 1 vot “abţinere” (doamna consilier Vlădescu Luminiţa). 

 

           Se trece la proiectul de hotărâre nr. 111 de pe ordinea de zi privind aprobarea 

parteneriatului din cadrul proiectului “Creşterea performanţei in administraţia publică a 

municipiului Medgidia prin crearea şi implementarea de instrumente, mecanisme şi politici 

publice adecvate”, Cod apel: POCA/661/2/1/, CP13/2019 pentru regiunile mai puţin dezvoltate.   

 Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 111 de pe ordinea de zi care se votează cu 16  

voturi “pentru”. 

 

              Se trece la proiectul de hotărâre nr. 112 de pe ordinea de zi privind aprobarea 

proiectului “Creşterea performanţei in administraţia publică a municipiului Medgidia prin 

crearea şi implementarea de instrumente, mecanisme şi politici publice adecvate” şi aprobarea 

valorii eligibile a proiectului şi a contribuţiei proprii. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 112 de pe ordinea de zi care se votează cu 16 

voturi „pentru”. 

 

            Se trece la proiectul de hotărâre nr. 113 de pe ordinea de zi privind aprobare Plan 

Urbanistic Zonal- construire Bază sportivă tip I, municipiul Medgidia, judeţul Constanţa. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 113 de pe ordinea de zi care se votează cu 16 

voturi „pentru”. 

 

Se trece la proiectul de hotărâre nr. 115 de pe ordinea de zi privind completarea HCL 

nr. 82/30 iulie 2020 privind darea în folosinţă gratuită a terenului aparţinând domeniului public şi 

privat al municipiului Medgidia, în vederea construirii şi punerii în funcţiune a Sistemului 

Regional de alimentare cu apă Constanţa (Reabilitare sursă Medgidia. Aducţiune Medgidia-

Gospodăria de apă Constanţa Sud) din cadrul “Proiectului regional de dezvoltare a infrastructurii 

de apă şi apă uzată în aria de operare a SC RAJA SA Constanta în perioada 2014-2020”. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 115 de pe ordinea de zi care se votează cu 16 

voturi “pentru” . 

 

Se trece la proiectul de hotărâre nr. 116 de pe ordinea de zi privind aprobarea 

rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli al Spitalului Municipal Medgidia pentru anul 2020. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 116 de pe ordinea de zi care se votează cu 16 

voturi “pentru”. 
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Dl. consilier Butnaru Marian: Domnul primar, suntem în luna august. Am venit la primărie, 

am vorbit cu doamna Ivan, am întrebat dacă are nevoie la rezonare, a zis că nu e treaba ei, e 

treaba arhitectului, avea foarte multă treabă. Am o rugăminte. Dacă cumva se mai face vreo 

şedinţă ordinară, cel puţin să stabilim impozitele şi taxele locale pentru 2021. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Oricum, ca termen este decembrie. Nu suntem depăşiţi de termen, 

asta vreau să spun. 

Dl. consilier Butnaru Marian: Conform Codului fiscal, în adresa trimisă de primărie către 

prefectură trebuia până la 30 aprilie 2020 să stabilim impozitele şi taxele locale. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Nu să justific, dar să vă spun, 2 luni au fost organele de control ale 

Curţii de Conturi în lunile mai şi iunie şi de ceva timp încă pentru o luna de zile iar avem 

organele de control ale Curţii de Conturi. Deci majoritatea funcţionarilor publici sunt ocupaţi, 

plus DNA-ul, plus Parchetul de pe langă Curtea de Apel. 

Dl. consilier Butnaru Marian: Domnul primar, nu vreau să intru în polemică. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Nu e polemică, dar... 

Dl. consilier Butnaru Marian: Incepând cu luna februarie şi nu am lipsit la nicio şedinţă, poate 

la o extraordinară, v-am atras atenţia şi dumneavoastră aţi spus că trebuie rezolvată această 

problemă că se crează o nedreptate. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Da şi sunt de acord cu dumneavoastră. 

Dl. consilier Butnaru Marian: Credeţi-mă că aşteptarea cetăţenilor şi mai ales pe perioada asta 

de pandemie şi de criză economică, lumea îşi face calcul pentru la anul cam ce îi aşteaptă. 

Credeţi-mă că eu ca persoană şi ca şi consilier cred că au avut şi cetăţenii destula răbdare. 

Rugămintea mea, să o lăsăm rezonarea să vină domnul arhitect să o facă, asta se poate face foarte 

uşor, dacă vreţi într-o oră eu pot să vin cu proiectul, se poate face foarte bine în prima şedinţă 

ordinară. A doua problemă, domnule primar, Asociaţia Cultului Musulman din Medgidia 

stipulează foarte clar că întâmpină dificultăţi mari din partea primăriei privind eliberarea 

autorizaţiei de construire. A fost înregistrată pe 14.08.2020. Nu ştiu din ce cauză ne-a fost nouă 

adresată această cerere, doleanţă, plângere a celor de la Asociaţia Cultului Musulman, in 

condiţiile în care Consiliul Local nu are niciun atribut la ceea ce înseamnă eliberarea unei 

autorizaţii, atributul este exclusiv al primăriei. Nu ştiu de ce s-a adresat nouă. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Ne-a trimis-o ca informare pe mail. 

Dl. consilier Butnaru Marian: Noi să facem demersurile necesare încât el să îşi obţină mai 

repede... 

Dl. primar Valentin Vrabie: Au greşit adresa. 

Dra secretar general Nesrin Geafar: Dacă vreţi să citiţi primul paragraf... 

Dl. consilier Butnaru Marian: Domnul primar, eu citesc ce scrie aici. Doamna secretar, nu am 

terminat. 

Dra secretar general Nesrin Geafar: Solicită ceva. In primul paragraf solicită emiterea unei 

hotărâri de Consiliu, despre ce vorbim? Dar dacă dumneavoastră aţi trecut direct la autorizaţie, 

primul paragraf îl citesc doar eu. 
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Dna. consilier Vlădescu Luminiţa:Cine trebuie să emită hotărârea de Consiliu, cine să o 

inţieze? 

Dra secretar general Nesrin Geafar: Hotărârea se adoptă de către Consiliul Local. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Cine o iniţiază? 

Dra secretar general Nesrin Geafar: Este adresată Consiliului Local. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Dar cine iniţiază hotărârea? 

Dl. primar Valentin Vrabie: Dumneavoastră, doamnă, puteţi iniţia. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Dar dumneavoastră de ce nu? 

Dl. primar Valentin Vrabie: Dar puteţi şi dumneavoastră, nu mai arătaţi cu degetul, doamnă. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Dar dumneavoastră de ce nu? 

Dl. primar Valentin Vrabie: Dar dumneavoastră de ce nu? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Dumneavoastră cunoaşteţi foarte bine situaţia. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Ce aţi făcut în 8 ani de zile? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Tăceţi din gură că aveţi prejudicii de 20 miliarde. Tăceţi din 

gură, acum tăceţi din gură că aţi minţit cu Curtea de Conturi, aţi minţit oamenii şi aveţi 

prejudicii. Nu veniţi acum să arătaţi cu degetul. 

Dna preşedinte de şedinţă Elena Florea: Doamna Vlădescu, avea cuvântul domnul Butnaru. 

Dau cuvântul după ce vorbeste domnul Butnaru. 

Dl. consilier Butnaru Marian: Doamna secretar, ca să întelegeţi foarte clar un lucru. Eu am 

înţeles ce doreşte dânsul.  

Dra secretar general Nesrin Geafar: Si de ce nu spuneţi ce doreşte? 

Dl. consilier Butnaru Marian: Dacă nu mă  lăsaţi până la capăt. Dânsul ne roagă, întâmpinând 

dificultăţi, o dă în 2 părţi aşa, una o dă pe Consiliul Local, una o dă pe Primăriei, că nu suntem 

veniţi cu pluta de pe canal. Eu vreau să vă spun un lucru, dacă avea documentele necesare, i se 

dădea sau nu i se dădea autorizaţie. Dacă mă uit pe schiţa pe care o face această asociaţie, mă uit 

aici că este o cantină socială, 2 terenuri  şi ditamai geamia. Noi când am aprobat, am aprobat un 

lucru, eu aşa ştiu, ei solicită un act adiţional. Nu pot să fac un act adiţional la un proiect. Trebuie 

făcut un nou proiect de hotărâre, pentru că nu este legal. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Aţi sesizat bine. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: S-a făcut cererea pentru ceva şi  acum se doreşte altceva. 

Dl. consilier Butnaru Marian: Si apropo, este semnătura preşedintelui Asociaţiei, o semnătură. 

Dl. consilier Epure Petre: Fără nume şi prenume. 

Dl. consilier Butnaru Marian: Părerea mea personală, ca să nu mai existe interpretări, vă rog să 

rezolvaţi cu celeritate această autorizaţie de construcţie. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Vă răspund cu o întrebare. Aţi avut atâtea nevoi, aţi întâmpinat 

piedici din partea aparatului de specialitate al primarului privind eliberarea unei autorizaţii? 

Dl. consilier Butnaru Marian: Recunosc că am întâmpinat nişte piedici, dar piedici legale. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Asta nu înţeleg unii, că trebuie să le facem legal.  

Dl. consilier Butnaru Marian: A trebuit să plec la Bucureşti, la arhitect, am semnat, dar una 

peste alta cu bunăvoinţă... 
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Dl. primar Valentin Vrabie: Vi s-a eliberat cănd aţi avut toate actele în regulă?  

Dl. consilier Butnaru Marian: Da, domnule. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Nu are toate actele în regulă, punct. Dacă nu le are în regulă, cum 

eliberăm un document? 

Dl. consilier Butnaru Marian: Dar eu vă spun că această adresă e dată aşa, hai să băgăm puţin 

băţul prin gard... 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Cum a ajuns adresa către noi? 

Dl. primar Valentin Vrabie: Mă întrebi pe mine? 

Dra secretar general Nesrin Geafar: A fost adresată Consiliului Local. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: De la Asociaţie către noi. Adresele noastre au fost date de către 

primărie. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Nu a dat nimeni adresa. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: De unde ştiau toate adresele? 

Dra secretar general Nesrin Geafar: Domnul consilier, le-a transmis colega mea. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Au trimis direct de la Asociaţie. 

Dra secretar general Nesrin Geafar: Nu, au transmis către noi şi noi am transmis. 

Dl. primar Valentin Vrabie:Au primit şi direct de la Asociaţie. 

Dra secretar general Nesrin Geafar: E, asta nu am de unde să ştiu. 

Dl. consilier Butnaru Marian: Doamna secretar, ştiţi cum e asta, au băgat băţul prin gard, ori e 

în partea aia, ori în partea cealaltă şi cu asta am încheiat. Domnilor consilieri, vă urez succes 

celor care veţi candida pe data de 27, iar pe cei care reuşesc îi voi felicita şi am o mare rugăminte 

după atâţia ani de mandate, să fie echidistanţi, să fie demni pentru cetăţeni şi mai uşor cu pupatul 

în spate. Atât am avut de spus, vă mulţumesc! 

Preşedintele de şedinţă desemnat, doamna consilier local Florea Elena, declară ȋnchise 

lucrările şedinţei extraordinare ale Consiliului Local al Municipiului Medgidia din data de 

18.08.2020. 

 

Preşedinte de şedinţă, 

ELENA FLOREA  
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